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Övergripande: 

Ridhusbygge: 
Vi har börjat montera staket på prov. Det visar sig att vi måste förstärka lite vid stolparna för 
att få stabilitet i staketet. 

Övrigt: 
Ingen ny info. 

 

Ekonomi: 

Kassaflöde/omsättning. 
Budgetarbetet är nu klart och vi budgeterar en vinst 2023. Det är dock en del tydliga 
förutsättningar och mål på olika aktiviteter som vi måste styra mot.  

 

Sponsor: 

Nytt avtal med Agria. Hemside-Paket.  
Vi får ta ut varor för från deras Webshop (tävlingspriser) mot att de får en logga på 
hemsidan. 

Nytt avtal med Spolio. Kläd-Paket. De har bidragit till personaljackor.  
De sponsrar och vi betalar lika mycket för jackor och skyltar.  

Det har dröjt med leverans av Sponsorskylten som skall sitta vid entrén till nya ridhuset, men 
nu skall den vara på gång.  

Det går trögt med rekrytering av nya samarbetspartners.  

Jag har fått negativt svar från flera som jag hade hoppats på tex Klädkällaren, Kungälvs 
Hästtransportcenter, If försäkringar, Ale Zoo och Lidl. 

Bidrag: 

Trögt på bidragsfronten också. Vi har dock från kommunen fått en första etapp med virke för 
staketet till ”Stora Ridbanan”  

Ridskola 

Hästläge: 
I dagsläget är alla våra storhästar igång i verksamheten. Viper som är lite trött för tillfället tas 
ur verksamhet i två veckor för vila (2:a veckan skritt i skogen). 

 Detta är ett mål sedan lång tid tillbaka att kunna ta ur en häst ur verksamheten i två veckor 
vid behov av vila. 

Alla ponnyer utom Wiolette (som är under igångsättning) är igång i verksamheten. 

 

Personal:  
13 mars börjar Pernilla Blomqvist som efterträder Rebecka Andersson 

Beläggning ridskolan:  

86,2% ponny;  88,8 % häst; TOTALT 87,4%. 

Anläggningen: 
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Håller på att sammanställa en åtgärdslista efter att alla i personalen gått varsin 
säkerhets/felsökningsrunda på anläggningen. 

Ett fel som känns viktigt att åtgärda är i lilla ridhuset där sargen på några ställen blivit 
skadad. 

Övrigt: 
Harvmatta till fyrhjulingen inhandlad. 

Vi har blivit bestulna på vår nya säckkärra och en sopborste. 

 

Tävlingssektionen: 

Inget nytt. 

 

Ungdomssektionen: 

Inget nytt. 

 


